# SHANGHAI JIAO TONG UNIVERSITY

Nationality: U.S.A. No.: 2011023081

# **ADMISSION NOTICE**

DEAR MR. ROY YEW HUNG CHAN:

We are pleased to inform you that, having examined application materials. We have decided to enroll you to study at the Institute of Advanced Education Research of our university as an Exchange Student in the program of Higher Education from Feb.21, 2011 to Jul.01, 2011. (Minhang Campus)

If you observe the laws and decrees of China as well as rules and regulations of the university you attend and also accept *the Additional Conditions* as follows, you can apply for the student visa (F visa) to the Chinese embassy or consulate in your country with *your passport, this Admission Notice*, *Visa Application for Foreigners Wishing to study in China (JW202)*. Please note that you must register with these materials, at Shanghai Jiao Tong University on Feb.21, 2011. If you fail to register within the time limit without the permission of the university, you will be regard as giving up this admission.

School of International Education
Shanghai Jiao Tong University

Dec 07 2010

Project Management Office: Room#109, Lecture Hall No.1,

655 Fan Yu Road, Shanghai Jiao Tong University (Xuhui Campus)

Tel: +86-21-62821015,62820696, Fax: +86-21-62817613,

E-mail: wyzhao@sjtu.edu.cn; duanning1@sjtu.edu.cn

#### Note:

- 1. Be sure to enter China with F visa, otherwise you will be responsible for all the possible consequences.
- 2. Please prepare four copies of the photo the same size as in the passport(5.5cm×4.5cm).
- 3. Aliens who do not lodge at hotels, guesthouses or dormitories for foreign students shall, within 24 hours (72 hours in rural areas) of entry, go through accommodation registration at local police station.
- 4. The dormitory will be kept for you till Feb.23, 2011 (The accommodation fees should be paid by semester and will not be refunded if you leave during the semester)



## **Shanghai Jiao Tong University**



国籍:美国

编号: 2011023081

## 录取通知书

## 陈佑雄 先生:

我们高兴地通知您,经审查您的申请材料,我校决定录取您作为交换生自 2011 年 02 月 21 日起至 2011 年 7 月 01 日到我校高等教育研究院学习高等教育学。(闵行校区)

如果您自愿遵守中国的法律、法规和学校的校纪、校规,并接受下述录取附加条件,请您持本人有效护照、本《录取通知书》、《外国留学人员来华签证申请表》(JW202),前往中国大使馆(领事馆)申请来华学习(F)签证,并于 2011 年 02 月 21 日到上海交通大学报到。因故不能按期报到,必须事先征得报到本校同意,否则,将视为自动放弃入学资格。



项目办公室: 番禺路 655 号, 交通大学(徐汇校区)第一教学楼 109 室 电话: +86-21-62821015, 62820696, 传真: +86-21-62817613,

E-mail: wyzhao@sjtu.edu.cn; duanning1@sjtu.edu.cn

### 注意事项:

- 1. 请您一定持来华学习(F)签证入境。
- 2. 请准备 4 张照片(与本人护照照片一致, 5.5cm×4.5cm)。
- 3. 入境后,除入住宾馆、留学生公寓者,请在 24 小时内(郊区 72 小时内)到住宿所在地派出所办理住宿登记手续,逾期所受处罚一切费用自理。
- 4. 宿舍保留至 2011 年 2 月 23 日 (房费按学期支付,如中途退房,房费均不退还)